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Ischemická choroba dolních končetin je rozšířenou civilizační chorobou, jež může významně
zasáhnout kvalitu života nemocného. Revaskularizačními výkony je možno výrazně zlepšit
kvalitu jeho života. Téma bakalářské práce je velmi vhodné.

Teoretická část je zpracována přehledně a srozumitelně. Autorka uceleně a přehledně
předkládá pojem kvality života. Dále se věnuje problematice angiologie od anatomie,
fyziologie a patofyziologie až po diagnostiku a uvádí podrobný přehled chorob tepen dolních
končetin a možnosti jejich léčby. Nedílnou součástí teoretické části je oblast věnovaná
rizikovým faktorům a prevenci onemocnění.

Cílem empirické části bylo zjistit kvalitu života po revaskularizačních výkonech a dále
zmapovat rizikové faktory podílející se na vzniku onemocnění, zhodnotit zdravotní stav nem.
po revaskularizačních výkonech a mapování vývoje případných defektů na dolní končetině po
revaskularizačním výkonu.
Byl charakterizován soubor respondentů, metodou výzkumu byl zvolen originální dotazník,
který byl částečně kombinován s převzatým dotazníkem, obsahoval 24 otázek. Výsledky jsou
prezentovány formou přehledných grafů a tabulek doplněných krátkým komentářem. Všechny
výsledky jsou následně shrnuty a rozpracovány v diskusi.

V závěru autorka shrnuje zjištěné poznatky, správně poukazuje na nezbytnost prevence
onemocnění tepen dolních končetin a stvrzuje profit revaskularizačních výkonů.

Autorka vhodně využila aktuální literaturu, uvádí 23 citací.

Práce obsahuje 6 příloh, které jsou velmi pěkně zpracované a dokreslují dané téma.

Bakalářskou práci hodnotím jako zdařilou a přínosnou a při obhajobě navrhuji diskusi na
téma:
Alarmující, i když bohužel předvídatelné jsou výsledky zmapování rizikových faktorů.
Myslíte si, že by v prevenci mohla být přínosem orientace se na určitou cílovou skupinu?
Případně jaká forma prevence se vám jeví jako nejúčinnější?
Jaká byste navrhovala řešení v rámci kontinuity péče v souvislosti s podiatrickou poradnou?
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